
Zápis číslo 2/2023 ze schůze Kontrolní komise SVJ dne 14.2.2023 konané v 
kanceláři výboru SVJ v 18.30 hod  

  

Přítomni: pí Smetáčková, Ing. Bubeníčková, Ing. Šimek  

 

 

Projednávané body  

 

1. Schůzka KK s výborem a vlastníky ohledně topení. 

24.1.2023 proběhla v kanceláři výboru SVJ schůzka výboru, KK a vlastníků 

ohledně topení ve vchodech 419 a 420. Na schůzce byly dohodnuty konkrétní 

kroky, jak mají vlastníci postupovat v případě, že jim netopí topení. Zároveň 

bylo domluveno, že výbor získá od firmy ADEZ přehled závad a výpadků 

výměníků alespoň za poslední čtvrtletí. 

2.  Náklady na právní služby. 

KK se obrátila na výbor i na správcovskou firmu IKON s dotazem, zda by mohla 

dostat přehled všech nákladů na právní služby, rozdělený podle jednotlivých 

případů. KK by ráda měla alespoň rámcový přehled o nákladech a případných 

výnosech u jednotlivých právních sporů. KK dosud nic nedostala. 

2. Inventura skladu. 

KK by ráda udělala inventuru skladu elektro. KK tímto žádá výbor o navržení 

termínu inventury. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Ing. Petr Šimek  
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